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Dato Onsdag den 08.05.2019 

Tid og sted 17.00 – 19.30 

Deltagere Henrik Karlsen, Formand 
Kim Bloch, Næstformand 
Martin Brorson Nielsen, Forældrerepræsentant 
Tania Fredenslund, Forældrerepræsentant 
Kate Dige, Forældrerepræsentant 
Peter Krickau, Forældrerepræsentant 
Marcus Mejdahl, elevråd 
Clara Eriksen, elevråd 
Christina Riisgaard, Personale 
Susanne Kramer Nielsen, Personale 
Trine Laugesen, Ledelse 
Brian Albæk, Skoleleder 
 

Afbud:  Trine Laugesen, Clara Eriksen, Susanne Nielsen,  

Referent: Christina Riisgaard 

 

DAGSORDEN 

NR. 1 TID: 15 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Henrik/Brian 

Overskrift Velkomst  

Indhold Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes 
-Valgfag – Indkøb (projektor hal Rødding) – Legeplads (madpakkehus/andet)  
-Prøver mv. 

Referat - Skolen har sendt tilbud om valgfag ud. Vi tilbyder musik, billedkunst, madkundskab 
og håndværk-design. Dette er et tilbud til kommende 7. kl. og er to årig.  

- Projektoren til hallen i Rødding kommer op den 22. maj 
- De skriftlige prøver er netop blevet afsluttet i dag den 8. maj. De er forløbet ok, 

uden de store tekniske problemer. 
- Mellemtrinnet har været til en skolekoncert. Fin koncert - historisk musikrejse 
- Ledelsen er pt meget optaget af fagfordelingen 
-  

 

NR. 2 TID: 15 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: BA 

Overskrift Status på skolens liv og opsamling siden sidst  

Indhold -Der er udsendt info. vedr. status på trafiksikkerhed. 
-P-møder i kommende tid (AULA samt arbejde med lokal dialogbasseret teamaftale) 
-Tilbagemelding til arbejdstilsyn vedr. luftkvalitet mv. 

Referat - Forvaltning vil komme på besøg ang. trafiksikkerheden i Rødding. Forhåbentlig 
engang i 2019 - dato kendes endnu ikke.  

- P-møderne vil den sidste del af skoleåret omhandle AULA - som afløser Intra til 
august samt arbejde med den dialogbasseret teamaftale - dette arbejde vil også 
strække sig ind i det næste skoleår.  

- Vi har lige (kort før 1. maj) fået indsendt tilbagemelding til arbejdstilsynet - vigtigt 
med manuel udluftning og pædagogisk indsats heromkring. Vi har endvidere fået 
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gennemgået ventilationssystemet og afventer nu om påbuddet fra tidligere 
fjernes. 

-  

 

NR. 4 TID: 10 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Elevråd/BA 

Overskrift Nyt fra elevrådet 

Indhold Ny byrådsdag den 18. nov. 2019 samt nyt tiltag. 
Andet. 

Referat - I Rødding har de ”hoppet” med på kampagnen ”hop på cyklen”. Hvor de vil have 
taget et foto, hvor de cykler til Viborg. 

- Løvel har lige afsluttet tre påskekonkurrencer og i den næste periode inden 
sommerferien vil der også komme en høvdingbold turnering og isslag (lige inden 
sommerferien) 

- Elevrådet vil igen til næste skoleår deltage i en byrådsdag - hvor de skal konkurrere 
med andre skoler om penge, de må bruge på skolen.   

 

NR. 5 TID: 15 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: BA 

Overskrift Evaluering af skolefest 

Indhold Hvad var godt? 
Hvilke ting kan vi gøre bedre/gøre anderledes? 
 

Referat - Tilfredshed med maden. Godt man kunne stå op og spise, da pladsen kan blive lidt 
trang.  

- Stand up - positiv tilbagemelding - måske lidt over  
- Skuespillet fungerede godt. Fin længde og alle kunne forstå stykket.  
- Stor ros til personalet. Flot udsmykning og glade børn. 
- Det skal fremgå tydeligt om søskende må deltage.  
- Ordentlig koordination omkring overbygningen og spisning.  

 

NR. 6 TID: 10 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: BA 

Overskrift Status for kommende legeplads 

Indhold  

Referat - Der ca. 450.000 kr. i udbud. Der skal bruges ca. 50.000 kr. til jordarbejdet, så det er 
desværre en ekstra udgift. Så omkring 400.000 kr. til legepladsen.  

- Der kommer måske ny belægning ud til indskolingens indgangsparti, som 
forvaltningen vil betale.    

- Vi håber legepladsen vil stå klar i starten af på næste skoleår.  

 

NR. 7 TID: 30 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Alle 

Overskrift Kommunikation og lidt om AULA 

Indhold  

Referat - Der er ikke behov for ugentlige breve til forældrene hellere nyhedsbreve, hvor der 
er mere indhold. - Tanja har lidt inspirationsmateriale omkring ideer til nogle faste 
punkter i et kommende nyhedsbrev.   
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NR. 8 TID: 40 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Alle 

Overskrift Behandling af høring  

Indhold Kvalificering af høringssvar vedr. budgetkatalog og reduktioner. Høringsperioden løber fra 
den 02-05-2019 til den 19-05-2019. Se endvidere i udsendt materiale. 

Referat - Skolebestyrelsen drøftede høringssvaret og kom med input.  

 

Overskrift Sygdom og vikardækning 

Indhold Drøftelse omkring vikarbrug og mange forskellige lærerskift 

Referat Skolens sygefravær ligger på 3,34% - Viborg Kommunes målsætning er ca. 4 % 
 
Nogle klasser har været meget hårdt ramt pga. uddannelse, sygdom og lærerafgang. 
Hvilket er uheldigt, da det giver uro blandt eleverne og medarbejderne.   
Vi vil være mere opmærksomme på kommunikationen, når klasser bliver meget udfordret, 
f.eks. ift. når en lærer/pædagog skal opkvalificeres eller når der kommer lærerskift.  
 

NR. 10 TID: 10 min Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Alle 

Overskrift Nye emner til næste skolebestyrelsesmøde? 

Indhold Scenarier/fremtid for alternative organisationsstrukturer på Sødalskolen. 
 - Dato/forventninger for dette punkt? 

Referat - Punkt til næste gang: klasse- og forældretrivsel  
- Punkt til næste gang: Scenarier/fremtid på Sødalskolen 

 

NR. 11 Tid: 5 min  Ansvarlig: Alle 

Overskrift Evt.  

Indhold  

Referat - Drøftelse omkring procedure ifm. børn der kommer til skade i skoletiden.  

 

 

 

 


